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Förbättra snöröjning och halkbekämpning! 

Varje år diskuterar våra kommuninvånare snöröjning och halkbekämpning med valda politiker. 

Ishalka och snöfall innebär inställda bussar, kollisioner och halkolyckor. Allt till en kostnad för 

samhället i forma av förlorad arbetsförtjänst, reparationskostnader och sjukvårdskostnader. För ofta 

upplevs att snöröjning och halkbekämpning sätts in för sent. 

När klagomål framförs om snöröjningen och halkbekämpningen hänvisas ofta till att det är de privata 

fastighetsägarna som inte sköter om sina trottoarer, men kommuninvånare upplever problem 

oberoende av vem som bär ansvaret för snöröjning, kommunen, privatperson eller Trafikverket. 

Genom åren har det diskuterats ifall kommunen ska stå för snöröjningen för både gång och 

cykelbanor inom tätorten Borås, eftersom det uppfattas som tokigt att gångbana inte snöröjs när 

kommunens cykelbana bredvid röjs. Det talas då om allt för höga kostnader för kommunen. 

Vi anser att det behövs en förutsättningslös diskussion om hur vinterväghållning och jour kan 

bedrivas så att hela kommunens behov av snöröjning och halkbekämpning kan sättas in i tid.  

 

Vi föreslår Kommunfullmäktige besluta  

att förutsättningslöst undersöka om hur en säkrare vinterväghållning och jour kan införas så att hela 

kommunens behov av snöröjning och halkbekämpning kan sättas in i tid. 

uppdra åt Tekniska nämnden att göra en utredning som visar på olika alternativ hur man kan 

förbättra snöröjningen i kommunen och som leder till en säkrare vinterväghållning. 
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